

Student Handbook



Dear Students,

Welcome to Tishk International University (TIU) - your gateway to knowledge, growth, and a promising future. We wish you a successful and joyful start to your journey at TIU.

What is the Student Handbook?

The Student Handbook is your essential companion during your time at TIU. It is a comprehensive guide that provides you with all the information you need to

What You Can Find in It:

In the Student Handbook, you will discover essential information, including university policies, academic programs, registration procedures, campus facilities, extracurricular activities, and the academic calendar. This handbook is your guide to comprehending TIU's educational processes, rules, and administrative procedures, essential for your success.

Access the Digital Version:

You can access the digital version of the Student Handbook by scanning the QR Code below or by visiting the following weblink:

(tiu.edu.iq/student-handbook)

We encourage you to read through this valuable resource carefully to make the most of your experience at TIU.

Wishing you a fulfilling and rewarding journey ahead.

navigate your academic and university life effectively.







الطا		
ונמו	, CL	LC
_	0.	7-

مرحبًا بك في جامعة تيشك الدولية (TIU) - بوابتكم نحو التعلم، والنمو، ومستقبل واعد. نتمنى لكم بداية ناجحة وممتعة في رحلتكم في TIU.

ما هو كتيب الطالب؟ كتيب الطالب هو رفيقكم الأساسي خلال فترتكم في TIU إنه دليل شامل يزودكم بجميع المعلومات التى تحتاجونها لتصفح حياتكم الأكاديمية والجامعية بفعالية.

ما يمكنكم العثور عليه فيه: في كتيب الطالب، ستجدون معلومات أساسية، بما في ذلك سياسات الجامعة، وبرامج الدراسات الأكاديمية، وإجراءات التسجيل، ومرافق الحرم الجامعي، والنشاطات الجامعية، والتقويم الأكاديمي.

الوصول إلى النسخة الرقمية: يمكنكم الوصول إلى النسخة الرقمية من كتيب الطالب عن طريق مسح رمز الاستجابة السريعة (QR Code) أدناه أو عن طريق زيارة الرابط التالي:

(tiu.edu.iq/student-handbook)



نحثكم على قراءة هذا المصدر القيم بعناية للاستفادة القصوى من تجربتكم في TIU. نتمنى لكم رحلة ممتعة ومجزية فى المستقبل. المستقبل هنا.